

PENGARUH STATUS SOSIAL EKONOMI SEPUH KA DAWEUNG
KEWIRAUSAHAAN DI SMK PASUNDAN 4 BANDUNG

Ku

Maharani N. Putri

145020113

ABSTRAK

Ulikan ieu boga tujuan pikeun "Pangaruh Status sosial ékonomi tina Kolot ngalawan sikap kewirausahaan di SMK Pasundan 4 Bandung". Ulikan ieu Dilatar tukang ku kapentingan pangarang arah sikap wirausaha kukituna dianggap salaku salah sahiji hambalan penting pikeun ngurangan pangangguran di Indonésia jeung analisis ieu keur nangtukeun nangtukeun efek Kolot Status sosio-Ékonomi arah sikap wirausaha mahasiswa dina SMK Pasundan 4 Bandung.

ieu panalungtikan mangrupa tekad kuantitatif sampel ku sampling purposive, dimana sampel dicandak dina 43 responden. Téhnik ngumpulkeun anu dilakukeun ku polling. Data test dina ulikan ieu nguji validitas, uji réliabilitas, test linearity sarta hipotesa nguji. Metodeu dipaké nyaéta verifikasi deskriptif. Téhnik analisis data nu dipaké nyaéta parsial sahenteuna Square kalawan software komputer IBM SPSS 23,0 statistic. Dumasar hasil sakabéh ieu inohong diala ti regression basajan cik nu status sosio-ekonomi kolotna ngabogaan dampak positif jeung dangong kategori kuat arah kewirausahaan. Ti hasil studi ieu nunjukkeun yén sumbangan pangaruh status sosio-ekonomi kolot sikap wirausaha di SMK Pasundan Bandung 4 of 0.020% bari sésana dipangaruhan ku variabel séjén. Kacindekan hipotesa bisa ditarima salaku bukti itungan luhur. Di tungtung pangajaran nulis ngalebetkeun bongbolongan pikeun guru palajaran kewirausahaan pengampu bisa ngaronjatkeun téknik learning sagala wirausaha anu ajak mahasiswa nyandak minat dina kewirausahaan. jeung sakola di sistem diperkirakeun jadi ningkat ku kituna siswa bisa nuturkeun tangtu ogé jeung kaperluan masing-masing palajaran bisa dihontal jeung Panalungtikan salajengna keur ngalaksanakeun hiji ulikan nu sarupa kalawan kompetensi atawa sagalana patali sikap wirausaha jeung status sosio-ekonomi kolot dina urutan pikeun ménta rupa-rupa alternatif pikeun ngaronjatkeun pamahaman dina subyek ulikan satuluyna

Sanggem Konci : Status Sosial Ekonomi sepuh,Daweung Kewirausahaan